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Zápis ze zasedání Zastupitelstva obce Oldřichov v Hájích 
 
Datum jednání:  27.3. 2023 
Místo jednání:  Sál restaurace BESEDA v Oldřichově v H. 
Začátek jednání:  18:00    Konec jednání: 19:26 
Počet přítomných členů ZO: 7 
+ později dorazil Jan Duda: 18:03    Omluveni:      0 
Neomluveni:   0                Hosté:       0  
 
Starostka obce provedla uvítání a zahájení jednání ZO. Zapisovatelem pověřila Jiřinu Vávrovou 
a jmenovala ověřovatele zápisu Jaromíra Tichého a Radima Šarapatku. 
Dále starostka obce konstatovala, že na základě presenční listiny ZO je přítomna nadpoloviční 
většina členů ZO, a tudíž je zasedání usnášeníschopné. Připomínky k zápisu z posledního 
zasedání ZO nebyly žádné.  
 
ZO schválilo program jednání:  

1) Zpráva KV  
2) Zpráva FV  
3) Mimořádná odměna členu zastupitelstva Jaromíru Tichému 
4) VZ Výzva k podání nabídek - autobusové čekárny 
5) Závěrečný účet za rok 2022 
6) Protokol o schvalování účetní závěrky za rok 2022 
7) Veřejnoprávní smlouva o vytvoření společného školského obvodu spádové 

základní školy 
8) KSS LK, žádost o majetkoprávní vypořádání pozemků 
9) Linka bezpečí_žádost o podporu 
10) Zdravotní klaun, žádost o příspěvek 
11) Kupní smlouva na pozemek p.č. 1640/2 od Ekocentrum Oldřichov v Hájích, z.ú. 
12)  Zpráva o uplatňování ÚP a pokyny pro zpracování 1. změny ÚP 
13) Žádost o směnu_p.č. 1023/1 a p.č.1020/3 
14) AZ Elektrostav, a.s._žádost o uzavření smlouvy na VB 
15) Smlouva o poskytnutí služeb_Černohlávek group 
16) Různé 
17) Závěr                                                                                         

 

Hlasování o programu 
jednání Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 1) Zpráva kontrolního výboru  
Předkládá Jana Hodačová 
  

Důvodová zpráva: 
KV se v tomto období nesešel. 
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Bod 2) Zpráva finančního výboru  
Předkládá Radim Šarapatka 
  

Důvodová zpráva: 
FV se v tomto období nesešel. 
 
Bod 3) Mimořádná odměna členu zastupitelstva dle §76 zákona 128/2000 o obcích 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Obec jako držitel licence dle energetického zákona má povinnost mít odborného zástupce. 
Podmínky pro výkon odborného zástupce nynější starostka obce nesplňovala (aktuálně 
prochází rekvalifikačním kurzem), a proto tuto pozici vykonával bývalý starosta obce Jaromír 
Tichý. Za to mu starostka obce navrhuje mimořádnou odměnu.  

Rozprava:  

J. Šťastná seznámila přítomné, že už má hotový rekvalifikační kurz, dále vysvětlila, proč se tato 
odměna projednává veřejně.   

 

USNESENÍ č. 39/4/2023  

ZO projednalo a schvaluje mimořádnou odměnu Jaromíru Tichému ve výši dvojnásobku 
nejvyšší odměny, která mu v průběhu tohoto kalendářního roku náležela za výkon jím 
zastávaných funkcí za měsíc a to 1785,- Kč za práci odborného zástupce, pro držitele licence 
k podnikání v energetickém odvětví (Obec Oldřichov v Hájích) v souladu s energetickým 
zákonem. 

Pro: 6 Proti: 0 Zdržel se: 1 (Tichý) 

 
Bod 4) VZ – schválení výzvy k podání nabídek_autobusové čekárny 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
V rámci stavby Humanizace nebyly osazeny autobusové čekárny, které chrání cestující čekající 
na autobus. Obec má ve svém rozpočtu vyčleněno 450 tis. na pořízení těchto čekáren v počtu 
3 ks – u sokolovny, u obecního úřadu a u hřiště. Čekárny nelze samostatně pořídit v rámci 
v současné době vypsaných dotačních titulů. 

Rozprava:   

J. Šťastná uvedla, že výzvu konzultovala s vedoucí veřejných zakázek na krajském úřadu, ta 
nám poradila, abychom přidali náčrtek nebo obrázek, jak si představujeme, že čekárny mají 
vypadat. R. Šarapatka řekl, že jsme měli nabídku od firmy MM Cité, za tři čekárny bychom byli 
na 850 tisících Kč. Je na zvážení, zda si čekárny nechat vyrobit od místní firmy nebo od firmy 
MM Cité. 

J. Šťastná uvedla, že na návsi máme problém se šířkovým uspořádáním pro umístění čekáren, 
máme tu prudký svah, podle jejího názoru bude lepší si nechat čekárny udělat na míru. 
Navrhuje oslovit 4 firmy: Batima, MM Cité, Vakomobiliář a MetalArt. 
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J. Tichý řekl, že by bylo lepší, abychom poptávali celou stavbu, včetně zabetonování, aby to 
v případě problému dodavatelé nesváděli jeden na druhého.  

R. Šarapatka navrhl ještě další dvě firmy. 

USNESENÍ č.40 /4/2023  

ZO projednalo a schvaluje předloženou výzvu k podání nabídek: „Autobusové čekárny“ v 
počtu 3 ks. 
ZO pověřuje Janu Šťastnou administrací výběrového řízení a stanovuje hodnotící komisi 
nabídek ve složení: Jana Šťastná, Jiřina Vávrová, R. Šarapatka 
ZO schvaluje přímé oslovení těchto firem: 
- MM Cite 
- MetalArt Matura, s.r.o. 
- Batima, s.r.o. 
- Vako mobiliář 
- Petr Vyhlídka z Mníšku 
- Alexandr Zyrkowski z Albrechtich u Frýdlantu 
+ doplnit do výzvy základy čekáren.  

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 5) Závěrečný účet za rok 2022 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Účetní obce J. Bekešová zpracovala na základě Zprávy o přezkoumání hospodaření obce za rok 
2022 závěrečný účet obce. Při přezkoumání hospodaření obce byly zjištěny chyby a nedostatky 
viz. audit v příloze. Tyto chyby nemají negativní dopad na hospodaření územního celku 
v budoucnosti. 

Rozprava:   

J. Šťastná vysvětlila, o jaké chyby se jednalo: první se týkala špatně vyplacené odměny 
starostce – její odměna byla o jeden den zkrácena, další chybou bylo, že ZO pouze vzalo na 
vědomí dohodu o pracovní činnosti J. Tichého, třetí chybou byl špatně sestavený střednědobý 
výhled rozpočtu. Tuto chybu jsme již napravili.  
 

USNESENÍ č. 41/4/2023  

ZO projednalo a schvaluje celoroční hospodaření obce a závěrečný účet obce za rok 2022 
včetně zprávy nezávislého auditora o výsledku přezkoumání hospodaření obce za rok 2022 
bez výhrad. Závěrečný účet za rok 2022 a zpráva o výsledku přezkoumání hospodaření za rok 
2022 jsou přílohou tohoto zápisu. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 6) Schválení účetní závěrky za rok 2022 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce  
Důvodová zpráva: 
Předložené doklady ke schválení účetní uzávěrky byly zpracovány v souladu s §4 vyhlášky č. 
220/2013 Sb. a v souladu s požadavky schvalujícího orgánu v úplnosti. Účetní jednotka 
nezatajila před schvalujícím orgánem žádné skutečnosti. Účetní jednotka zpracovala účetní 
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závěrku s cílem dosažení věrného a poctivého obrazu předmětu účetnictví a finanční situace 
účetní jednotky. 

 

Přílohou: protokol o schvalování účetní závěrky, 1 x doklady k účetní závěrce – šanon k 
nahlédnutí na Oú. 

Rozprava:   

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka. 

 

USNESENÍ č. 42/4/2023  

ZO projednalo a schvaluje účetní závěrku za rok 2022 sestavenou k 31. 12. 2022 Obce 
Oldřichov v Hájích. Zastupitelstvo obce Oldřichov v Hájích nezjistilo, že by účetní závěrka 
neposkytla v rozsahu předložených podkladů v souvislosti s §4, vyhlášky 220/2013 Sb. věrný 
a poctivý obraz předmětu účetnictví a finanční situace účetní jednotky. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 7) Veřejnoprávní smlouva o vytvoření společného školského obvodu spádové základní 
školy 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
Důvodová zpráva: 
Obec Oldřichov v Hájích má již 2 roky vypovězenou veřejnoprávní smlouvu o spádovosti a tím 
porušuje zákonnou povinnost o zajištění povinné školní docházky. Po nezdařilých pokusech 
uzavřít veřejnoprávní smlouvu s Obcí Mníšek, Obcí Nová Ves, Městem Chrastava a Městem 
Liberec, došlo k domluvě s Městem Raspenava, které je ochotné s Obcí Oldřichov v Hájích 
veřejnoprávní smlouvu uzavřít.  

Rozprava:   

J. Šťastná řekla, že předloženou smlouvu nám připravoval Krajský úřad LK. Dále řekla, že znovu 
jednala s paní Šárkou Kočí, ředitelkou ZŠ v Nové Vsi a že se znovu pokusí projednat možnost 
spádovosti na zastupitelstvu v Nové Vsi. 
J. Duda se ptal, zda je možné případně mít dvě smlouvy o společném školském obvodu. J. 
Šťastná řekla, že neví, ale Nová Ves by nám stejně případně pokryla jen první stupeň.  

USNESENÍ č. 43/4/2023  

ZO projednalo a schvaluje uzavření Veřejnoprávní smlouvy o vytvoření společného školského 
obvodu spádové základní školy, jejíž činnost vykonává Základní škola a Mateřská škola 
Raspenava, okres Liberec, p.o.. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 8) KSS LK_žádost o majetkoprávní vypořádání pozemků 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Dne 24. 2. 2023 obdržela obec Oldřichov v Hájích žádost od KSS LK o bezúplatný převod 
pozemků p.č. 1020/4, 1964/2, 2278/2, 2306, 2307, 782/4, 2006/14 a 2024/2 v k.ú. Oldřichov 
v Hájích trvale dotčených stavbou: „III/2904 Oldřichov v Hájích – humanizace průtahu“ viz. 
příloha. 
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Rozprava:   

J. Šťastná uvedla, že pozemky prošla a zkontrolovala, aby vše bylo v pořádku. J. Tichý se ptal, 
jestli by nebylo lepší uzavřít směnnou smlouvu, kraj by nám měl bezúplatně převést pozemky 
pod chodníky. J. Duda řekl, že by se musely rušit smlouvy o smlouvě budoucí. 
 

USNESENÍ č. 44/4/2023  

ZO projednalo a schvaluje bezúplatný převod pozemků p.č. 1020/4, 1964/2, 2278/2, 2306, 
2307, 782/4, 2006/14 a 2024/2 v k.ú. Oldřichov v Hájích do vlastnictví Libereckého kraje se 
sídlem U Jezu 642/2a, 461 80 Liberec v rámci majetkoprávního vypořádání stavby: „III/2904 
Oldřichov v Hájích – humanizace průtahu“. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 9) Linka bezpečí_žádost o podporu 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Dne 14.3.2023 obdržela obec Oldřichov v Hájích žádost od Linky bezpečí o finanční dar viz. 
příloha.  

Rozprava:  

J. Šťastná uvedla, že Linka bezpečí požádala o 5000,- Kč, tuto organizaci podporujeme každý 
rok.  

 

USNESENÍ č. 45/4/2023  

ZO projednalo a schvaluje finanční příspěvek ve výši 5 000,- Kč pro Linku bezpečí, z.s. se 
sídlem: Ústavní 95, 181 02 Praha 8. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 10) Zdravotní klaun_žádost o příspěvek 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Obec Oldřichov v Hájích obdržela žádost od Zdravotní klaun, o.p.s. o finanční dar viz. příloha.  

Rozprava:   

J. Šťastná uvedla, že žádost této společnosti jsme ještě neměli. R. Šarapatka řekl, že 
neuvedenou částku považuje za nedostatek žádosti. J. Šťastná navrhla částku 5 Kč/obyvatele.  
 

USNESENÍ č. 46/4/2023  

ZO projednalo a schvaluje finanční příspěvek ve výši 5Kč/obyvatel pro Zdravotního klauna, 
o.p.s. se sídlem: Paříkova 355/7, 190 00 Praha 9 - Vysočany. 

Pro: 5 Proti: 1 (Šarapatka) Zdržel se: 1 (Tichý) 
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Bod 11) Kupní smlouva na pozemek p.č. 1640/2 v k.ú. Oldřichov v Hájích 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Obec Oldřichov v Hájích plánuje realizaci dětského hřiště na části pozemku p.č. 1640/2 ve 
vlastnictví Ekocentra Oldřichov v Hájích z.ú.. Z tohoto důvodu vykupuje oddělenou část 
pozemku p.č. 1640/9 do svého vlastnictví.  

Rozprava:   

J. Šťastná uvedla, že znalecký posudek zpracoval Liberecký kraj v rámci nedávného ocenění 
majetku ekocentra. 

 

USNESENÍ č. 47/4/2023  

ZO projednalo a schvaluje kupní smlouvu na pozemek p.č. 1640/9 o velikosti 705 m2, 
oddělený dle GP č. 960-19/2023 z pozemku p.č. 1640/2 za celkovou cenu 28 905,-Kč. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 12) Zpráva o uplatňování ÚP a pokyny pro zpracování 1. změny ÚP 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Obec Oldřichov v Hájích má platný územní plán od 6. 10. 2014 a účinný od 22. 10. 2014. Podle 
ustanovení § 55 zákona č. 183/2006 Sb., musí pořizovatel předložit zastupitelstvu obce 
nejpozději do 4 let po vydání územního plánu a poté pravidelně nejméně jednou za 4 roky 
zprávu o uplatňování územního plánu v uplynulém období. Pořizovatel předložil zprávu o 
uplatňování územního plánu Oldřichov v Hájích za období 10/2014 – 10/2018 určenému 
zastupiteli k připomínkování dne 3. 10. 2019, protože dle ustanovení § 55 odst. (1) stavebního 
zákona se na projednání zprávy o uplatňování územního plánu přiměřeně použije ustanovení 
§ 47 odst. 1 až 4 stavebního zákona. Z uvedeného vyplývá, že návrh zprávy musí pořizovatel 
zpracovat ve spolupráci s určeným zastupitelem. Bez jeho spolupráce není možné zprávu 
veřejně projednat. Pořizovatel ovšem nedostal od určeného zastupitele na předložený 
dokument žádnou reakci.  

Proto byl nyní návrh zprávy o uplatňování zpracován pro období 10/2014 – 6/2022. Návrh této 
zprávy o uplatňování územního plánu musí být před předložením zastupitelstvu obce ke 
schválení projednán s dotčenými orgány, sousedními obcemi a krajským úřadem. Dále musí 
být veřejně projednán, což proběhlo doručením návrhu 1. zprávy o uplatňování územního 
plánu veřejnou vyhláškou, která byla vyvěšena na úřední desce v termínu od 15. 8. 2022 do 
14. 9. 2022. Stručný přehled uplatněných požadavků dotčených orgánů a připomínek 
veřejnosti k návrhu zprávy o uplatňování územního plánu je uveden v příloze tohoto usnesení. 
Připomínky sousedních obcí nebyly uplatněny.  

Vysvětlení k dotazu z minulého jednání ZO: 

Dobrý den, 

tím, že se zpráva projednávala skoro rok, tak samozřejmě zastarala. V kapitole D.2 projednané 
zprávy, ve které je uvedena tabulka s využitím rozvojových ploch, je uvedeno, že vyhodnocení 
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bylo zpracováno k březnu roku 2022. Pokud by toto nestačilo, tak tabulku samozřejmě můžeme 
aktualizovat. Ale nemyslím si, že je to potřeba, protože v Oldřichově není tak výrazný rozvoj, 
který by za ten rok výrazně změnil procentuální využití jednotlivých zastavitelných ploch, že by 
se dosáhlo 60 % využití, které by pak umožnilo přidávat nové zastavitelné plochy bez nutnosti 
kompenzací.  

Rozprava:   

J. Šťastná uvedla, že tento bod jsme už projednávali minule a J. Tichý chtěl vysvětlení, proč 
tam jsou neaktuální data. J. Šťastná přečetla odpověď pana Staňka. Další dotazy ani 
připomínky nebyly vzneseny.  

 

USNESENÍ č. 48/4/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje předložený návrh 1. zprávy o uplatňování 
územního plánu Oldřichov v Hájích včetně Pokynů pro zpracování 1. změny územního plánu 
Oldřichov v Hájích ve znění přílohy tohoto usnesení, která je jeho nedílnou součástí.  
Příloha usnesení: 
•  1. zpráva o uplatňování územního plánu Oldřichov v Hájích včetně Pokynů pro 
zpracování 1. změny územního plánu Oldřichov v Hájích 
• Přehled stanovisek dotčených orgánů k návrhu 12. zprávy o uplatňování územního 
plánu Oldřichov v Hájích 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 13) Žádost o směnu  
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
V minulosti již obec 2 x projednávala žádost o směnu těchto parcel vždy v odlišném rozsahu. 
Nyní jsme obdrželi žádost pana Tomáše Janáčka o směnu parcel opět v odlišném rozsahu viz. 
situace.  

Směňované pozemky ve spoluvlastnictví Tomáše Janáčka a Pavla Janáčka jsou předmětem 
majetkoprávního vypořádání, které aktuálně provádí Liberecký kraj v rámci vypořádání 
pozemků, které byly trvale dotčeny stavbou: „III/2904 Oldřichov v Hájích – humanizace 
průtahu“. 

Žádost, situace a usnesení č. 43/3/2018 a č. 44/4/2019 přikládám v příloze. 

Rozprava:   

J. Šťastná vysvětlila, o jaké pozemky se jedná. Přečetla také usnesení, která se už na zasedání 
zastupitelstva projednávala v minulosti. T. Janáček dovysvětlil, o jakou směnu se jedná. J. Tichý 
připomněl minulost v tom, že původní dohoda s panem Janáčkem spočívala v narovnání klikaté 
hranice mezi pozemky Janáčků a Obcí OvH a směnou s navýšením výměry ve prospěch Janáčků 
za náhradu, o kterou přišli v rámci stavby humanizace. Tento společný návrh jsem předložil 
k projednání v ZO. Ze strany pana Janáčka ovšem začaly narůstat požadavky, se kterými jsme 
nesouhlasili a já sám s nimi stále nesouhlasím, protože se jedná o pozemky v centru obce, kde 
hledáme každý metr na zřízení parkovacích míst. L. Kosková upozornila na špatné vyjíždění 
z tohoto místa. T. Janáček ještě upozornil na to, že v severním rohu, u plánovaného parkoviště 
má studnu. J. Hodačová navrhla kompromis, že by obec odprodala jen část požadovaných 



  

8 

 

pozemků. Diskuse se snahou dobrat se kompromisu. Obec v těchto místech má zájem vytvořit 
místa k parkování. J. Duda navrhl definovat a prověřit zájmy obce v této oblasti. R. Šarapatka 
prověřil v územním plánu, že v navrhovaný pozemek je v zeleném, tj. že se tam nedá nic 
zpevňovat. V další diskusi byla snaha upřesnit rozsah pozemku, který by byl předmětem 
prodeje. J. Šťastná navrhla, že do příště zjistíme, kolik v této oblasti potřebujeme místa, 
připraví návrh, který projedná s panem Janáčkem a na příštím zasedání ZO budeme 
schvalovat.  

 

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje směnu pozemkových parcel ve vlastnictví obce 
p.č. 1023/1 a p.č. 1020/3 za parcely p.č. 2305 a p.č. 2315 ve spoluvlastnictví XXXX. 

   

Usnesení nebylo přijato.  
 
Bod 14) AZ Elektrostav, a.s._žádost o uzavření smlouvy o zřízení VB  
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
  

Důvodová zpráva: 
Obec obdržela žádost firmy AZ Elektrostav, a.s. o uzavření smlouvy o zřízení VB – služebnosti 
na pozemku p.č. 256/4 v k.ú. Oldřichov v Hájích. Budoucí smlouva byla již uzavřena. Jedná se 
o stavbu elektro přípojky.  

Rozprava:   

 J. Šťastná upřesnila, o jaký pozemek se jedná.  
 

USNESENÍ č. 49/4/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje uzavření smlouvy o zřízení VB – služebnosti č. IP-
12-4014195/001 do pozemku p.č. 256/1 v k.ú. Oldřichov v Hájích s ČEZ Distribucí, a.s., 
zastoupené na základě plné moci Energetickou montážní společností Liberec, s.r.o. se sídlem 
Liberec I – Staré Město, Budyšínská ulice 1294, 460 01 Liberec I-Staré Město. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
Bod 15) Smlouva o poskytnutí služeb_Černohlávek Group 
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
Důvodová zpráva: 
Obec obdržela nabídku od firmy Černohlávek Group, s.r.o. na likvidaci jedlých olejů za cenu 5,-
Kč/1l oleje. V dnešní době obci likviduje oleje firma FCC bezúplatně.  

Rozprava:   

 J. Šťastná uvedla, že dnes odpoledne přišla nabídka od FCC ve stejné výši 5 Kč/litr. J. Duda 
chtěl upřesnit, co znamená přefiltrovaný olej. J. Šťastná řekla, že to zjistí. 
 

  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí služeb s firmou 
Černohlávek Group, s.r.o., Církvice 59. 285 33 Církvice na likvidaci jedlých olejů za 5,-Kč bez 
DPH / 1l oleje. 
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Bod byl stažen z jednání 
 
Bod 16) různé 
a) Žádost o pronájem  
Předkládá Jana Šťastná, starostka obce 
 

Důvodová zpráva: 
Obec obdržela žádost o pronájem části pozemku v panelárně. 

Rozprava:   

J. Šťastná seznámila přítomné s tím, že nastavujeme v panelárně režim. Zjistili jsme, že tam 
máme černé odběry elektriky, dále jsme zjistili, že je tam maringotka, kde načerno bydlí pan 
Jaroš a načerno odebírá elektriku.  
 

  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje žádost pana Jaroše na pronájem části pozemku 
v panelárně.  

Pro: 0 Proti: 7 Zdržel se: 0 

usnesení 
 

a) Provozní řád Sběrného místa obce Oldřichov v Hájích a Procesní model komunitní 
kompostárny 

 Předkládá Jiřina Vávrová, místostarostka obce 
 

Důvodová zpráva: 
Provozní řád Sběrného místa obce Oldřichov v Hájích je třeba aktualizovat dle vyhlášky č. 
273/2021 Sb. o podrobnostech nakládání s odpady a stejně tak Procesní model komunitní 
kompostárny je dle této vyhlášky povinností pro provozování komunitní kompostárny. 
Rozprava:  

Nebyl vznesen žádný dotaz ani připomínka.  

 

USNESENÍ č. 50/4/2023  

Zastupitelstvo obce projednalo a schvaluje Provozní řád Sběrného místa obce Oldřichov v 
Hájích a Procesní model komunitní kompostárny. 

Pro: 7 Proti: 0 Zdržel se: 0 

 
 
Diskuse a závěr: 

• P. Martínek podal rezignaci, protože podle svých slov není schopen pracovat 
pro obec tak, jak by chtěl. Na příštím zastupitelstvu by měl složit slib David 
Senohrábek. 

• Jana Hodačová řekla, že by tedy potřebovala dalšího člena do KV, P. Martínek 
řekl, že zůstane členem KV 
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• M. Boček se ptal na sběrnici dat o rychlosti projíždějících aut Oldřichovem. 
J. Šťastná řekla, že zařízení již bylo instalováno a že v dohledné době bude 
zpracovaná analýza. Tuto akci zajišťoval BESIP.  

• J. Duda otevřel znovu otázku radarů, J. Šťastná informovala, že se už posouvá 
ochota Liberce měřit a pokutovat.  

• Dále zazněl dotaz na opravu cesty k vodojemu a retardér – J. Šťastná řekla, že 
JoStav ještě musí dodělat asfalty, bude potřeba opravit celou komunikaci.  

• K. Podlipná měla dotaz ohledně aplikace MUNIPOLIS, J. Vávrová odpověděla, 
že MUNIPOLIS v současné době testujeme a zatím máme přihlášených cca 120 
odběratelů. Zatím musí zprávy chodit i společným oldřichovským mailem, kde 
máme cca 400 přihlášených.  

• J. Šťastná připomněla hlasování o návrzích do participativní složky rozpočtu.  
 
Zapsala:    J. Vávrová   …….…………………… 
Správnost zápisu ověřili: J. Tichý   …………………..…….…….. 

R. Šarapatka ……..…....…………… 
Jana Šťastná 
starostka obce 

 
 
 


